

Mag. Beatrice Svoboda  
ZONTA International District 14  
Area 01 Director  
Biennium 2016-2018

## **ZONTA Lauf und Nordic Walking Event, Area 01-** Sonntag, 21. Mai 2017 anlässlich des 30. Österreichischen Frauenlaufs® in Wien.

Im Vorfeld galt es das Vorhaben zu präsentieren, danach ZONTA Mitglieder zu motivieren und das Projekt zu organisieren. Zuletzt war es einfach wichtig, dabei zu sein und miteinander Spaß zu haben!

25 ZONTA Mitglieder (ZC Burgenland, ZC Szombathely, ZC Wien I, ZC Wien City) und ZONTA Golden Z Mitglieder waren unter dem Namen ZONTA und der Gruppennummer 14 am Start. Es war das erste Mal, dass Zontians bei dieser Großveranstaltung mitmachten. Es ging um Visibility, Membership und Netzwerken. In zwei Lauf-Gruppen (5km und 10 km-Strecke) und einer Nordic-Walking-Gruppe (5km-Strecke) setzten alle Teilnehmerinnen ihre Zeit, ihre Energie, und ihre Kraft ein.

## **ZONTA Running and Nordic Walking Event, Area 01.**

Sunday, May 21, 2017 on the occasion of  
the 30th Austrian Women's Run in Vienna.

In the run-up, the project had to be presented, ZONTA members had to be motivated and the event had to be organized. Lastly, it was simply important to be there and to have fun with each other!

25 ZONTA members (ZC Burgenland, ZC Szombathely, ZC Wien I, ZC Wien City) and ZONTA Golden Z members were taking part under the name ZONTA, group number 14. It was the first time Zontians participated in this big event. It was about visibility, membership and networking. In two running groups (5km and 10km course) and one Nordic walking group (5km course), all the participants set their time, their energy, and their strength.

Mag. Beatrice Svoboda  
ZONTA International District 14  
Area 01 Director  
Biennium 2016-2018

